
Title (en)
Piece of furniture with a sitting and/or lying area attached to a frame

Title (de)
Möbel mit einer an einem Gestell gehaltenen Sitz- und/oder Liegefläche

Title (fr)
Meuble doté d'une surface pour s'asseoir et/ou s'allonger fixée sur un support

Publication
EP 1832203 A1 20070912 (DE)

Application
EP 07004638 A 20070307

Priority
DE 202006003793 U 20060310

Abstract (en)
The piece of furniture (10) with a preferably adjustable sitting and/or lying surface (20) supported on a frame (12). At least one mounting (32) with
at least one television and/or computer screen (44) supported by it is fastened on the frame, and its position is adjustable to the sitting and/or lying
position. The mounting is pivotable, and the screen is pivotable under the sitting and/or lying surface. The screen is detachably fastened on the
mounting. An additional mounting with an additional application device supported by it may be fastened on the frame.

Abstract (de)
Die vorliegende Erfindung bezieht sich auf Möbel (10) mit einer an einem Gestell (12) gehaltenen, bevorzugt einstellbaren Sitz- und/oder
Liegefläche (20). Um ein solches Möbel (10) in einer verbesserten Form bereitzustellen, wird mit der vorliegenden Erfindung vorgeschlagen, dass an
dem Gestell (12) zumindest eine Halterung (32) mit zumindest einem an dieser gehaltenen Bildschirm (Fernseher und/oder Rechner) (44) befestigt
ist, dessen Position an die Sitz- und/oder Liegeposition (20) anpassbar ist.
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